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Protokół nr 14/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 25 lutego 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
5) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
6) Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
7) Beata Pierzchlewicz – kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków

Pomocowych;
8) Krzysztof Szczukocki – pracownik Wydziału Inwestycji, Remontów

i Eksploatacji;
9) Michał Kuś – pracownik Wydziału Organizacyjnego;
10)Przedstawiciele klubów sportowych.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 17:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli: Katarzyna Kukolka-Bogocz i Michał
Nowak. Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz nie dołączyła do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 13/2020 z dnia 21 stycznia 2020 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki

paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2019/2020.
5. Zaopiniowanie wniosku o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy

lokalnej pod nazwą „IX OPOLSKA SZTAFETA PŁYWACKA OLIMPIAD
SPECJALNYCH”.

6. Inwestycje oraz remonty – plany oraz stan realizacji niektórych zadań
w placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.

7. Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych z Kędzierzyna-Koźla
(informacja na temat działających w nich sekcji oraz osiąganych sukcesów,
prezentacja fotograficzna obiektów sportowych wraz z zapleczem, dyskusja na
temat potrzeb oraz oczekiwań tego środowiska).

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poinformował, iż wpłynął projekt uchwały po wysłaniu
proponowanego porządku obrad, w związku z tym poddał pod głosowanie
rozszerzenie porządku obrad o pkt. 4 „Zaopiniowanie wniosku o realizację zadania
publicznego w ramach inicjatywy lokalnej pod nazwą „IX OPOLSKA SZTAFETA
PŁYWACKA OLIMPIAD SPECJALNYCH”.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak
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Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z
przyjętą zmianą.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak

Proponowany porządek obrad po zmianie:

1) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu nr 13/2020 z dnia 21 stycznia 2020 r.
4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki

paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2019/2020.
5) Zaopiniowanie wniosku o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy

lokalnej pod nazwą „IX OPOLSKA SZTAFETA PŁYWACKA OLIMPIAD
SPECJALNYCH”.

6) Inwestycje oraz remonty – plany oraz stan realizacji niektórych zadań
w placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.

7) Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych z Kędzierzyna-Koźla
(informacja na temat działających w nich sekcji oraz osiąganych sukcesów,
prezentacja fotograficzna obiektów sportowych wraz z zapleczem, dyskusja na
temat potrzeb oraz oczekiwań tego środowiska).

8) Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9) Zakończenie obrad.
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Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 13/2020 z dnia 21 stycznia 2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2019/2020.

Jacek Król zapytał, z jakiego okresu będą ceny i na ile są one zbliżone do cen
obecnych, które są na rynku.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, że są to ceny średnie z okresu
od 4 września do 4 grudnia 2019 r. Zgodnie z przepisami nowej ustawy sporządzono
projekt uchwały.

Jacek Król zwrócił uwagę, że cenę oleju napędowego zaplanowano na poziomie
4,96 zł, a w chwili obecnej ceny na stacjach oleju kształtują się na poziomie 5,12 zł.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że ceny zaplanowano zgodnie z obowiązującymi
przepisami. Zaznaczył, że jest to średnia cena ze wszystkich stacji zlokalizowanych
w Kędzierzynie-Koźlu.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma więcej pytań i poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały.
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak

Ad 5.
Zaopiniowanie wniosku o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy
lokalnej pod nazwą „IX OPOLSKA SZTAFETA PŁYWACKA OLIMPIAD
SPECJALNYCH”.

Grażyna Filipowicz podziękowała za kwotę w wysokości 4480 zł na upominki, która
w tamtym roku wynosiła 2000 zł.

W związku z brakiem osób zgłaszających się, przewodniczący komisji poddał pod
głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 6.
Inwestycje oraz remonty – plany oraz stan realizacji niektórych zadań
w placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.
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Katarzyna Dysarz zapytała dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej o kwoty na
realizację zadań, które zostały przedstawione w informacji do ww. punktu (informacja
stanowi załącznik do niniejszego. protokołu).

Izabela Migocz powiedziała, iż w informacji nie podano kwot, ponieważ wymienione
zadania w informacji są zadaniami, które zostały tylko wspomniane. Zaplanowano
gruntowne remonty filii, aby radni wiedzieli, że jest taka potrzeba. Natomiast są to
tylko plany, ponieważ w chwili obecnej nie ma środków na takie zadania. Jest
możliwość zdobywania środków zewnętrznych na takie zadania. W listopadzie
zeszłego roku złożono wniosek o środki na remont filii nr 5 na ul. Damrota do
Ministerstwa Kultury Dziedzictwa Narodowego natomiast zabrakło punktów.
Przypomniała, że na modernizację filii nr 10 również składano kilkakrotnie wnioski,
aż udało się wygrać konkurs i zdobyć środki finansowe.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki przypomniał o informacji mediów w
sprawie szkodliwych dla zdrowia nawierzchni orlików, boisk sportowych itp. Zapytał,
czy konserwacja, naprawa nawierzchni orlików, boisk w Kędzierzynie-Koźlu
zaplanowano ze względu na tą informację mediów.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że jest przygotowane pismo do Miejskiego
Ośrodka Sportu i Rekreacji i do dyrektorów szkół z boiskami, aby dokonali audytu i
sprawdzili stan nawierzchni. Na konferencji prasowej wytłumaczono, iż wszystkie
obiekty zostały wybudowane zgodnie z przepisami.

Andrzej Kopacki zapytał, skąd są zaplanowane kwoty na 2020 r. podane w informacji
na zakup oświetlenia w hali Azoty 10 tys. zł i modernizację stadionu przy ul.
Chrobrego za 70 tys. zł. Na zakup oświetlenia miasto przygotowuje się od dłuższego
czasu, ponieważ stara się o środki zewnętrzne.

Zastępca prezydenta poinformował, iż gmina niestety nie otrzyma środków
zewnętrznych na oświetlenie.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Zenona Kuś odpowiedziała, że
zaplanowano 10 tys. zł na wypadek, gdyby pojawiła się awaria lamp. W ramach
zaplanowanych środków planuje się wyremontować cześć stadion. Będzie składany
wniosek do ministerstwa o środki, więc może uda się pozyskać środki.

Katarzyna Dysarz przypomniała, iż gmina nie uzyskała środków zewnętrznych tj. 150
tys. zł na remont obozu pracy w Sławięcicach, jednakże w 2018 r. uzyskała środki
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zewnętrzne, więc posiada dokumentację projektową. Zapytała, do kiedy ważna jest ta
dokumentacja.

Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych
wyjaśniła, iż strona urzędowa jest w trakcie procedury konkursowej ze środków
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego. Dokumentacja
ważna jest trzy lata. Zadanie opiewa na kwotę ok. 400 tys. zł.

Jacek Król zauważył, iż miasto zaproponowało na przystań kajakową w Sławięcicach
kwotę 460 tys. zł, a w przedstawionej informacji jest kwota 44 tys. euro, czyli ok. 300
tys. zł mniej. Poprosił o wyjaśnienia w tym zakresie.

Kierownik Beata Pierzchlewicz odpowiedziała, że rozbieżność wynika z tego, iż w
informacji jest mowa o środkach zewnętrznych pozyskanych na część etapu zadania
związaną z wypoczynkiem.

Jacek Król zapytał, do kiedy sporządzano dokumentację projektową przystani.

Kierownik odpowiedziała, że do 2019 r. wykonano dokumentację.

Jacek Król zapytał, jaki zakres zadań planuje się wykonać za kwotę 30 tys. zł na
termomodernizację hali treningowej Azoty.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji odpowiedziała, że zaplanowana
kwota wynika z rozeznania rynku. Modernizacja będzie polegała na dociepleniu ścian
zewnętrznych.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji i podziękował za wyjaśnienia.

Ad 7.
Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych z Kędzierzyna-Koźla
(informacja na temat działających w nich sekcji oraz osiąganych sukcesów,
prezentacja fotograficzna obiektów sportowych wraz z zapleczem, dyskusja na
temat potrzeb oraz oczekiwań tego środowiska).

Uczestniczący w posiedzeniu przedstawiciele klubów sportowych:
1) Zbigniew Tomik - prezes Klubu Sportowego „SŁAWIĘCICE”;
2) Fabian Murlowski – trener-koordynator Klubu Sportowego „CISOWA”;
3) Sławomir Smętek – Uczniowski Klub Sportowy „CAPER”;
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4) Oskar Łuczkiewicz – przedstawiciel Stowarzyszenia Sympatyków Karate
„BUSHIDO” Kędzierzyn-Koźle;

5) Renata Koprowska – reprezentantka Klubu Kibica Drużyny Piłki Siatkowej;
6) Piotr Piechaczek – przewodniczący Akademii Piłkarskiej „BLAZE”;
7) Piotr Niewadzisz - prezes Towarzystwa Sportowego „CHEMIK”;
8) Marek Skrzydlewski – prezes Miejskiego Międzyszkolnego Klubu Sportowego

Kędzierzyn-Koźle;
9) Robert Wencel – prezes Klubu Sportowego „Koziołek”;
10) Paweł Marcinkowski – prezes Ludowego Klubu Jeździeckiego „NA

WYSPIE”;
11) Piotr Pietrzyk – prezes Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego

Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego;
12)Tadeusz Witko – prezes Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego,

zaprezentowali swoje kluby, podziękowali za dobrą współpracę z Urzędem
Miasta, ale również poinformowali o problemach finansowych i braku
infrastruktury: bazy szkoleniowej, pełnowymiarowego boiska, zadaszonego
boiska, oświetlania na boiskach, samodzielnych siedzib, a także o ubytkach
szkoleniowców. Poprosili o organizację Balu Sportowca.

Członkowie komisji docenili pracę, pasję i zaangażowanie przedstawicieli klubów.
Podziękowali za ich pracę i zobowiązali się do pomocy.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło przedstawił szczegółowo prezentację
fotograficzną obiektów sportowych przygotowaną przez stronę urzędową.

Przewodniczący rady Ireneusz Wiśniewski poinformował o planach członków komisji
o zmianie szaty graficznej strony informacyjnej miasta Kędzierzyn-Koźle. Pani
prezydent nie zgodziła się na zmianę szaty graficznej w najbliższym czasie, jednakże
wszystkie zbliżające się wydarzenia będą udostępniane. Są prowadzone rozmowy z
prywatnymi organizacjami, organizacjami pozarządowymi i nie tylko w sprawie
dystrybucji materiałów miasta. Za takie czynności organizacje będą promowane na
portalu miejskim. Przypomniał o portalach sanitarnych nad którymi radni będą
również pracować.

Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki dodała, iż
można zainstalować bezpłatną aplikację „Blisko”, gdzie znajdują się informacje o
wydarzeniach w mieście na bieżąco. Dodała, że co miesiąc strona urzędowa wydaje
wersję papierową informatora o wydarzeniach. Poprosiła, aby zgłaszać zbliżające się
wydarzenia do Biura Promocji i Informacji w Urzędzie Miasta.

Jacek Król poinformował, że po reformie oświatowej w gminie pojawią się duże
możliwości lokalowe np. poprzez likwidację Szkoły Podstawowej nr 6, więc być może
znajdzie się tam miejsce dla stowarzyszeń.
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Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło przypomniał, że część stowarzyszeń klubów
sportowych posiada siedzibę. Nie prawdą jest, że nie ma możliwości współpracowania
pomiędzy klubami w wynajmowaniu pomieszczeń wspólnie. Oczywiście zrozumiałe
są problemy logistyczne, natomiast w Domu Kultury w Jarocinie wydzielono
pomieszczenia i w jednym pomieszczeniu pięć stowarzyszeń ma swoje lokum. Dodał,
że gmina będzie miała na uwadze w miarę możliwości potrzebę lokum dla
stowarzyszeń. Przewodniczący rady Ireneusz Wiśniewski jest w trakcie
przygotowywania nowego obiektu Centrum Kształcenia Praktycznego, który będzie
służył organizacjom pozarządowym.

Ireneusz Wiśniewski dodał, że nowe pomieszczenie będzie posiadało cztery biura dla
organizacji pozarządowych, jednakże decyzję które stowarzyszenia będą korzystały z
obiektu podejmie Starosta Powiatowy.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podziękował za przybycie
przedstawicielom klubów sportowych i ogłosił o godz. 20:00 przerwę.

Andrzej Kopacki o godz. 20:10 wznosił obrady po przerwie i przeszedł do kolejnego
punktu w porządku obrad komisji.

Ad 6.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia dnia 17 marca o godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 20:15
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


